
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 25.10.22 

1. Konstituering af bestyrelsen: 

Flemming fortsætter som formand. 

2. Opfølgning på referat fra afdelingsmøde (findes på hjemmesiden, afd. 24, 
afdelingsmøde) 

Fælles rummet: Uddeling af opgaver: 

- Nyt gardin efter vandskade: Flemming vil undersøge mulighederne for 
gardiner til de små vinduer. 

- Nyt gardin op i det store vindue: Sofie skriver til Line (lejl. 1.4) som tilbød at 
sy gardinerne op.  

- Pulverslukker + refleks skilt: Flemming køber dette.  
 
Opfølgning på rengøring af fælleslokalet: Til afdelingsmødet sagde Bjarne Wissing af 
han ville kontakte Dalbøe angående rengøring efter dem selv i fælleslokalet. 
Flemming følger op på, om han har gjort noget ved det.  
 
Til afdelingsmødet nævnes at ting der ikke står i depotrummene i princippet, er 
storskrald. Vi enes om at den mængde der står nu, er okay, men at beboerne bør 
opfordres til at skrive navn og lejligheds nr. på, således at der ikke ophober sig ting 
fra folk der er flyttet.  

3. Opfølgning på årshjul fra boligforeningen (jeg kan ikke finde det på boligforeningens 
hjemmeside, men jeg har papirkopi som jeg tager med) 

Flemming tager med til november seminaret.  

4. Evt. 

Næste møde: 10. januar 2023 kl. 19.15 

Meget lys i gården: Vi går en runde i gården og ser at der er meget unødvendigt lys. 
Fx ved cykelstativet, hvor der både er lysstofrør samt svage runde lamper. Flemming 
vil ved lejlighed nævne det for administrationen, så de kan tage det med til 
grundejerforeningen.  

 


